
   

Styreprotokoll fra Hasle Løren Fotball nr. 4 2023 

 

Til stede: Ståle Hamnvik - Styreleder 
 Mette L Mannsåker - Styremedlem 

Petter Hjelseth – Styremedlem 
Erik Hatlø – Styremedlem 
Vanja Stefanovitc – Sportslig leder 
 
 
 

  
Forfall: Nils-Tore Sagen Mosvold – Varamedlem 

Merete Susort – Styremedlem 
Therese Ridar – Styremedlem 
Jo Borgen – Styremedlem 
Viggo Antonsen- Styremedlem 
 
 
 
 

 

Tid: 20.04.2023     kl. 19:00 til 21:00 
  
Sted: Klubbhuset 

 

Saker for gjennomgang 

Sak 1.4.2023 Gjennomgang tidligere protokoller 
 

Protokoll for styre nr 3.2023 ble sendt ut på mail. Ingen kommentarer til protokollen. 

Vedtak: Protokoll godkjent 
 

Oppfølgingssaker 

Sak 2.4.2023 Sportslig utvalg 
 

Ingen rapport fra Sportslig utvalg  

Vedtak: Ingen 
 
  
 

 
 



   

Sak 3.4.2023 Lagledelse  
Ingen rapport fra lagledelse 

 

Vedtak: Ingen 
 

 

Sak 4.4.2023 Sponsor, støtte og stiftelser 
Vår søknad til OBOS Jubel ble avslått og vi fikk dermed ikke tilsagn på penger. Men diskusjonen med 

OBOS fortsetter for å se om de kan sponse HL-Fotball. Sponsorgruppen har møte med Sparebank! 

For å diskutere sponsing. Sponsorgruppen har sendt mail til lokalt næringsliv med spørsmål om 

interessen for å bli sponsor av HL-Fotball.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

Sak 5.4.2023 Fair Play 
Fair Play gruppen har hatt flere småsaker sak av mer alvorlig karakter. Sakene håndteres fortløpende 

av Fair Play gruppa som involverer aktuelle, lag, foreldre og eventuelt motstandere.  

Fair Play jobber videre med kampvært/trygghetskurs for ungdomsfotballen.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

Sak 6.4.2023 Dugnad 
Første felles dugnad blir gjennomført i slutten av april. Dugnaden er en felles digital dugnad der alle 

lagenheter er pliktig til å delta og der store deler av inntekten går tilbake til de.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

 

Sak 7.4.2023 Økonomi og kiosk 
Treningsavgiften er ikke fakturer pga av manglende oppdatering av spillerlister. Det medfører at 

resultatet er levere en samme tid i fjor. Dette vil rette seg når vi nå fakturere avgiften og dugnaden er 

gjennomført. Planlegging av kiosken er i henhold til plan.  

 

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

 



   

Sak 8.4.2023 Kommunikasjon 
Ingen rapport fra kommunikasjon 

Vedtak: Ingen  
 

Sak 9.4.2023 Sammarbeid VIF/HL 
VIF og HL er i dialog om samarbeid på jentesiden. Begge klubbene har utfordringer med små 

treningsgrupper og stort frafall i ungdomsfotballen. For å kunne gi ett bra tilbud på alle nivå søker 

begge klubbene ett samarbeid som skal gi like muligheter til jenter som gutter. Prosessen fortsetter 

med mål om å ha en avtale på plass i høst.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

Sak 10.4.2023 Banekapasitet 
Sportslig leder informerte styret om utfordringer med dagens banekapasitet. Inkludert Fotballskolen 

så har klubben nå ca 1000 aktive barn, ungdom og voksne. Med tilgang på 11 bane og 1 7er bane så 

er kapasiteten sprengt med dagens tilgang til anlegg. Det er vanskelig å gjennomføre differensiering, 

enkeltøvelser og gi ett forsvarlig tilbud til alle. Det er mange som ønsker å trene mye for å bli bra og i 

dag klarer vi ikke å gi ett tilstrekkelig tilbud til alle. Anleggsgruppa jobber aktivt for å finne løsninger 

for nå og framtiden. Mer tilgang til Linderudbanen og Kalbakken samt andre baner vil kunne hjelpe 

på dagens situasjon.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

Møte avsluttet kl. 21:00     

    
    
    
    

 


